

《单词百科:naturalness是什么意思?naturalness怎么发音?naturalness的解释和用法》

英语单词naturalness是什么意思?naturalness怎么读?naturalness怎么发音?简答网为您整理了naturalness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



naturalness怎么读

naturalness的读音:[' næt ʃ r ə l n ə s]

naturalness的意思

1、n.自然，当然；

naturalness的近义词

1、artlessness n.天真烂漫，淳朴；

2、**freedom** n. 自由, 自主;直率;特权, 特许;自由权;

3、**genuineness** 真正;

4、**ingenuousness** n.率直;正直;老实;

5、**innocence** n.清白;天真无邪;无罪的人;

naturalness的反义词

1、**unnaturalness** 违反常态;

naturalness的双语例句

1、Anger is the natural reaction we experience when we feel threatened or frustrated.

我们感觉受到威胁或遭遇挫折时, 生气是正常反应。

2、A prisoner collapsed and died yesterday, apparently from natural causes.

一名囚犯昨天突然倒下死了, 看上去像是正常死亡。

3、You can't get up that naturalness and artless rosy tint in after days.

你今后不再会有这种自然和朴实无华的红润脸色。

4、The gigantic natural harbour of Poole is a haven for boats.

巨型天然港普尔港是船只的避风港。

5、His commitments to the stepchildren will not reduce his obligation to his natural children.

他对继子女的关爱和投入不会减少他对亲生孩子的责任。

6、The naturalness of the dialogue made the book so true to life.

自然逼真的对话使得这本书非常贴近生活。

7、The method of speech synthesize can improve naturalness of speech basing on the database of speech.

基于语音数据库的语音合成方法有望进一步提高语音合成的自然度。

8、Hannah's natural manner reassured her, and she relaxed.

汉娜轻松自然的举止消除了她的疑虑，于是她放松了下来。

9、He had a natural flair for business.

他有做生意的天分。

10、Teenagers lose their childhood simplicity and naturalness.

十几岁的青少年就不像儿时那么淳朴天真了。

11、The quality you most admire in a woman? Gentleness, naturalness, intelligence.

女人身上最倾慕的特质 呢？温柔亲切，自然，聪慧。

12、He accepted the naturalness of death.

他认可了死亡是自然规律。

13、It has called the typhoon the worst natural disaster in South Korea in many years...

它称这次台风为韩国多年来最严重的自然灾害。

14、She has a natural ability to understand the motives of others...

她有一种洞察他人动机的天赋。

15、...B natural. B

本位音

16、Bethan's sister was as friendly and natural as the rest of the family...

贝唐的妹妹和她家的其他人一样友好、随意。

17、According to the Home Office, your brother died of natural causes...

根据内政部的调查，你哥哥属正常死亡。

18、She has been reunited with her natural mother...

她和亲生母亲团聚了。

以上是简答网为您整理的naturalness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/naturalness>

